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PROTOKÓŁ 

XXXVII  SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

VI  KADENCJI W DNIU 19 września 2022r. 

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Krystyna Rusin wygłasza sentencję. 

„Otwieram XXXVII Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 19 września 2022 r.” 

Następnie mówi: 

Witam Państwa radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą na czele. Sekretarza Powiatu, Dyrektora 

SPZZOZ Nowa Dęba. Witam wszystkich pozostałych uczestników Sesji.  

O protokołowanie sesji  proszę Panią Agnieszkę Kseń-Samołyk. 

 

Szanowni  Państwo: 

Głosować będziemy imiennie   za pomocą użycia sprzętu do głosowania. W sesji uczestniczy 

16 radnych. Stwierdzam, że Rada Powiatu może podejmować prawomocne uchwały. 

 

PORZĄDEK OBRAD : 

 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z  ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja. 

   5.Interpelacje Radnych. 

   6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) w sprawie zmieniająca uchwałę nr XXXV/284/2022 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z 

dnia  18 lipca 2022 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez 

Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2022 na realizację zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 

b)  w sprawie  zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania  zadania w roku 2023. 

c) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadań w roku 2023. 

d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski. 

e) w sprawie zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Nowej Dębie. 

f) w sprawie zatwierdzenia Programu naprawczego Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie.  

g) w sprawie zmiany uchwały budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2022 rok 

  7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

  8 . Zamknięcie obrad sesji.  

 

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad. Uwag i wniosków nie ma. 
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W tym miejscu Przewodnicząca Rady odczytuje pismo od Zarządu Powiatu. 

                                   

            Pani 

    Krystyna Rusin 

    Przewodniczący  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

 

 Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego   wnosi o  zmianę i rozszerzenie  porządku obrad  XXXVII 

Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 19  września 2022 r. poprzez  

dodanie punku 5a 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego, informacji                     

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego SPZ ZOZ w Nowej Dębie za I półrocze 2022 r. 

1. W punkcie  6     Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

 Projekty uchwał: dodanie punktów 

 

h) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w roku 2023. 

i) w sprawie rozpatrzenia petycji wójta Gminy Solina. 

 

Przegłosowano przedstawiony porządek obrad. 

Kto „za”16 radnych. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał 0. 

Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 

 

p.3 Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 

  

Protokół został   wysłany   radnym   drogą elektroniczną i wyłożony  w  Starostwie 

Powiatowym.  

Czy są uwagi do protokołu. Nie było uwag. 

Głosujemy przyjęcie protokołu. 

 

Kto „za”16. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  16 radnych. Protokół został przyjęty 

 

( Przewodnicząca podpisuje protokół) 

 

p.  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - 

informacja przekazana została radnym. Treść informacji: 

 



3 

 

W okresie międzysesyjnym  Zarząd Powiatu, odbył 4 posiedzenia.  

30 sierpnia 2022 r. 

Dokonano zmian  w budżecie Powiatu na 2022 r. 

W porządku posiedzenia były sprawy organizacji nowego roku szkolnego 2022/2023 –                

z-cy dyrektorów, kierownicy szkolenia praktycznego i warsztatów oraz kierownicy 

internatów. 

Na wniosek  dyrektorów Zarząd pozytywnie zaopiniował: 

- Jarosław Augustynowicz – wicedyrektor ZS w Gorzycach  

- Stanisław Krawczyk – kierownik szkolenia praktycznego 

- Mirosław Kopyto -  kierownik  Internatu ZS w Gorzycach 

W odniesieniu do  Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie 

 Lucyna Wielgosz – SOSzW   Wicedyrektor  

 Małgorzata Nowak – kierownik Warsztatów  Szkolnych  

 Małgorzata Kmuk – kierownik Internatu  

Na wniosek dyrektora ZS Nr 1 w Nowej Dębie  Zarząd Powiatu wyznaczył na  

nieetatowego zastępcę  dyrektora w czasie jego nieobecności Roberta Suskę  - nauczyciela 

tej szkoły.  

 

Uzgodniono  stawki żywieniowe  w  internatach SOSz Wychowawczego w Grębowie                   

i Zespole Szkół w Gorzycach.  W SOSzW w Grębowie tzw. wsad czyli tylko wartość 

produktów na 14 zł. w Internacie ZS w Gorzycach catering to 32 zł ( w 2021 – 22 zł) 

Powiat  dofinansuje   7 zł do tzw. osobodnia. 

 

6 września 2022 r. 

Przyjęto zmiany w Regulaminie Organizacyjnym Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie.  W katalogu zadań dodano „Prowadzenie wypożyczalni sprzętu 

rehabilitacyjnego, pielęgnacyjnego i wspomagającego”. W strukturze organizacyjnej   

zapisano 1,5 etatu. W związku z nieobecnością wicestarosty   podjęto uchwałę o  

upoważnieniu  członka Zarządu  Pana Marka Ożgę do składania   wraz ze starostą 

oświadczeń  woli w sprawach majątkowych. 

 

  12 września  2022 r.  
Przyjęto projekty uchwał , które są w porządku obrad dzisiejszej Sesji. 

Ponadto w ramach upoważnienia  jakim dysponuje Zarząd  Powiatu udzielono SPZ ZOZ                          

w Nowej Dębie poręczenia kredytu  do końca 2022 r. w rachunku bieżącym do kwoty 2 mln. 

złotych. 

Na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu przyjęto dodatkowe projekty uchwał i  dokonano  zmiany 

w budżecie Powiatu.  

 

 

Zadania inwestycyjne  - okres   18.08.2022 -  19.09.2022. 
I .Zadania  wykonane i odebrane        

1.Protokołem z dnia 26.08.2022 r dokonano odbioru  dokumentacji na zadanie : „Remont 

dachu budynku hali sportowej  przy  ZS Nr 2 w Nowej Dębie”. 
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2. 26 sierpnia odebrano adaptację pomieszczeń  w Zespole Szkól Nr 1  w Nowej Dębie pod 

Wypożyczalnię Sprzętu  Rehabilitacyjnego. Wartość  robót 87 381, 41 zł. 

Aktualnie trwa dostawa  sprzętu. Otwarcie  placówki planowane jest na koniec września br.. 

3.  5 września br. odebrano zadanie „Przebudowa  dróg powiatowych: Nr 1128R ul. Jana 

Pawła  w Nowej Dębie, Nr 1117R w miejscowości Ślęzaki, Nr 1118R w miejscowości 

Wola Baranowska, Nr 1090R    w miejscowości Sokolniki w zakresie budowy przejść 

dla pieszych”.   
 Wartość zadania – 674 261,62 zł.    Zadanie realizowane z udziałem 

dofinansowania  Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg  na zadania dot. poprawy 

bezpieczeństwa ruchu pieszych w obszarze oddziaływania przejść dla pieszych   w kwocie 

539 409 zł. 

Zadania w realizacji 
1. Dnia 26.08.2022 r. przekazano plac budowy dla zadania pn. „Przebudowa dróg 

Powiatu Tarnobrzeskiego”  

Termin wykonania zadania do dn. 18.07.2023 r.  
Zadanie  obejmuje przebudowę drogi powiatowej nr 1114R Stale do drogi nr 9 w m Alfredówka                                

i przebudowę drogi powiatowej nr 1116R relacji Alfredówka – Ciosy – Wydrza w m Wydrza . 

Zadanie do zrealizowania z udziałem środków Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych  z dotacją w kwocie  3 325 000 zł. Wartość całego zadania  

5 103 131,13 zł. 

 

2. Dnia 28.08.2022 r. przekazano plac budowy dla zadania pn. „Renowacja mostku w 

zespole pałacowym w Grębowie” z terminem realizacji do dn. 17.10.2022 r. 

Zadanie realizowane z udziałem  dofinansowania Zarządu Województwa Podkarpackiego na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków, położonych na obszarze województwa podkarpackiego na rok 2022 r. w 

kwocie  44 275,00 zł                                 i Podkarpackiego Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków w Przemyślu w kwocie 30 000 zł. Wartość robot budowlanych  w całości to 

115 620,00 zł. 

 

 
3. Modernizacja infrastruktury drogowej Powiatu Tarnobrzeskiego”  

 W ramach zadania  realizuje się przebudowę ulicy Borowej w Nowej Dębie na odcinku od 

ulicy Podleśnej do przejazdu kolejowego LHS oraz rozbudowę drogi powiatowej  łączącej 

drogę krajową nr 9 z miejscowością Dąbrowica z terminem wykonania– I etap do 15.11.2022, 

II etap do 12.09.2023 r.  Zadanie  realizowane     w ramach  Rządowego Funduszu Polski 

Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

4.  Poprawa efektywności energetycznej budynku CWRS w Gorzycach”                            

- zadanie obejmuje wykonanie kotłowni ,docieplenie ścian i dachu budynku, budowę solarów 

i baterii fotowoltaicznych, wymianę lamp w budynku , remont schodów i tarasów  za kwotę  – 

3 450 000 zł,  z terminem realizacji do 21.11.2022r. Aktualnie kończą się prace związane z 

ociepleniem, trwają prace związane z wyposażeniem kotłowni gazowej i rozpocznie się 

montaż fotowoltaiki.          

Zadanie  realizowane  w ramach  Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych z dofinansowaniem  kwocie 3 105 000 zł i Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych z dofinansowaniem  w kwocie – 345 000 zł.  

 

5. „Modernizacja infrastruktury drogowej Powiatu Tarnobrzeskiego”  
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 Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej Nr 1114R relacji Furmany - Żupawa-Stale 

etap II w km 2+002 – 2+639,7.  
  Wykonawca  Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Sp. z o.o.   w Mielcu. za kwotę – 

1 145 704,21 zł . Termin realizacji zadania do 28.11.2022 r.. 

 Zadanie      w  realizacji z dotacją  Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 665 000 

zł. 

6. Dzisiejsza decyzja  Wysokiej Rady dotycząca proponowanych zmian w budżecie Powiatu  

umożliwi realizację zadania : „Remont drogi powiatowej Nr 1128R – ul. Jana Pawła II             

w Nowej Dębie”. 

Remont planowany jest na całym odcinku ulicy tj. na długości 698,8 m. 

Wpłynęło 5 ofert. Najkorzystniejsza oferta – Przedsiębiorstwo Budowy  Dróg i Mostów  Sp.     

z o.o., ul. Kolejowa 28, 05 – 300 Mińsk Mazowiecki – 437 585, 66 zł. 

Najdroższa oferta – PBI Infrastruktura S.A., ul. Kolejowa 10E, 23 – 200 Kraśnik  617 983,48 

zł.- 

Na wymienione zadanie wraz z pomocą finansową Gminy Nowa Dęba w wysokości  

120 000,00 zł ( Uchwała Rady Miejskiej  Nr LIII/432/2022 z dnia 27 kwietnia 2022 r.) 

przeznaczona  jest  kwota   240 000,00 zł.  Do rozstrzygnięcia przetargu brakuje ok. 

200 000,00 zł. 

 Rada Miejska w Nowej Dębie  zwiększyła pomoc finansową o kwotę 110 000,00 zł do łącznie 

230 000 , 00 zł.  

 

Pytania radni: 

K. Kozieja – 1. Pytanie dotyczy sprawy 1,5 etatu na prowadzenie wypożyczalni sprzętu 

rehabilitacyjnego w Nowej Dębie, na jakiej podstawie zostało wyliczone. 2. Pytanie dotyczy 

zadań w realizacji odcinki w km przewidziane są dla zadania nr 1 przebudowa dróg 

powiatowych Alfredówka-Ciosy-Wydrza  jak proporcjonalnie. 3 Pytanie odnośnie 

Zadanie nr 3 Modernizacja infrastruktury drogowej- nie podano kwoty 

Odpowiedzi udziela Starost na w/w pytania.  

1.Wypożyczania ma służyć wszystkim mieszkańcom, stad też będzie etat tam gdzie 

wypożyczalnia, i 0.5 etatu tak gdzie rehabilitacja, finansowane z środków PFRON w 

wysokości 800 tyś zł na sprzęt i niewielkiej części z budżetu Powiatu 80 tyś. zł. 

2.Droga Alfredówka odcinek do ok 900 m, Wydrza do ok 800m, 

3. Kończona będzie ul. Borowa, chodnik koszt ok. 2 mln. Zł, droga przez zwałkę koszt ok.  

7 mln. zł    

p.  5. Interpelacje Radnych. 

 

W okresie od ostatniej sesji nowych interpelacji nie było. 

W dniu 9 września br . do Rady Powiatu wpłynął wniosek radnego Pawła Bartoszka w sprawie 

ujęcia i zabezpieczenia środków  w projekcie budżetu na 2023 r. na wykonanie projektu  oraz 

realizację inwestycji dotyczącej budowy ciągu pieszego od cmentarza parafialnego we 

Wrzawach w kierunku wału przeciwpowodziowego  na Sanie do granicy drogi wojewódzkiej 

854. Wniosek przekazano  Zarządowi Powiatu. 

W tej sprawie  trwały już działania na wniosek członka  Zarządu  Mariana Grzegorzka 

zgłoszony w sierpniu br. i  jest wniesiony projekt  uchwały, który umożliwi ogłoszenie 

przetargu na to zadanie   jeszcze w  2022 r.  
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Radna K. Kozieja – zwraca się z prośbą w imieniu mieszkańców Porąb Furmańskich  

o zabezpieczenie środków w budżecie powiatu na 2023 rok na rozpoczęcie budowy chodnika 

od stacji kolejowej do m. Furmany.  

p. 5a  

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego, informacji                     

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego SPZ ZOZ w Nowej Dębie za I półrocze 2022 r. – została 

przesłana radnym drogą elektroniczną. 

W skrócie omówienia dokonał Sekretarz Powiatu.  

 

p.6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) w sprawie zmieniająca uchwałę nr XXXV/284/2022 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

z dnia  18 lipca 2022 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 

2022 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 

 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza. Sekretarz Powiatu  

przedstawia. 

 

W związku z dużym zainteresowaniem osób niepełnosprawnych udziałem w turnusach 

rehabilitacyjnych i dofinansowaniem do likwidacji barier technicznych przy równoczesnym 

spadku zainteresowania  dofinansowaniem likwidacji barier architektonicznych , a także braku 

zainteresowania dofinansowaniem usług tłumacza języka migowego lub tłumacza przewodnika 

proponuje się dokonanie następujących przesunięć środków finansowych pomiędzy w/w 

zadaniami w następujący sposób: 

Pomniejszyć kwotę z pozycji II 5 „a” o 36.000,00zł,  która nie jest zaangażowana w realizację 

likwidacji barier architektonicznych i przeznaczyć 25.000,00 zł na  dofinansowanie 

uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach rehabilitacyjnych, zaś 

pozostałą kwotę 11.000,00 zł przenieść na dofinansowanie barier technicznych (Pozycja II.5 

„c”). Ponadto z uwagi na brak zainteresowania  dofinansowaniem usług tłumacza języka 

migowego lub tłumacza przewodnika proponuje się przeniesienie pełnej kwoty 10.000,00zł  

z pozycji II 7 na pozycję II 5 „c” - dofinansowanie barier technicznych. 

 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Rodziny i Polityki Społecznej. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 
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Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

b)  w sprawie  zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania  zadania w roku 2023. 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza. Sekretarz Powiatu  przedstawia. 

Przedkładany projekt uchwały ma związek z zamiarem ogłoszenia w 2022 r. postępowania                

w celu wyłonienia wykonawcy  projektu na zadanie:„ Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1089R relacji Od drogi 854 – Goczałkowice w zakresie budowy chodnika w miejscowości 

Wrzawy od działki nr ewid. 210 do istniejącego chodnika” -  dokumentacja projektowa.  

Ze względu na konieczność  zastosowania procedury określonej w ustawie z dnia 10 kwietnia 

2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg 

publicznych (ZRID), wykonanie projektu nie jest możliwe do  końca 2022 r.   Ogłoszenie 

przetargu w 2022 r.  pozwoli  określić  potencjalnym  wykonawcom  realny czas na 

wykonanie projektu. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

c) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadań w roku 2023. 

 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza. Sekretarz Powiatu  przedstawia. 

 

Przedkładany projekt uchwały ma związek z kontynuacją i rozpoczęciem kolejnych 

inwestycji: 

Zadanie opisane:  w §2 p.1  dotyczy kontynuacji „ Modernizacja infrastruktury drogowej 

Powiatu Tarnobrzeskiego przebudowy dróg – ul. Borowa w Nowej Dębie i drogi łączącej m. 

Dąbrowica z drogą krajową Nr 9. 

§2 p.2 „ Przebudowa dróg powiatowych Nr 1117R, Nr 1119R i Nr 1121R dotyczy zadań: 

- budowa chodnika w Skopaniu 800 m i przebudowa drogi w Kaczakach 630m. 

- Nr 1119R – przebudowa jezdni i budowa chodnika w m Durdy 600 m. 

- Nr 1121R – budowa chodnika w Baranowie Sandomierskim i Dymitrowie Małym – 1200 m 

§2 p.3  
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- Nr 1114R – rozbudowa drogi powiatowej w m. Alfredówka – 1500 m 

- 1113R – chodnik w m. Chmielów – 300m 

- 1090R- chodnik Grębów od ul. Świerkowej do ul. Olchowej – 240m 

- 1093 R – chodnik w Furmanach w kier. Poręby Furmańskie – 400 m 

- 1030R – przebudowa drogi powiatowej Grębów – Stany – 810 m  

§2 p.4  Poprawa infrastruktury edukacyjnej Powiatu Tarnobrzeskiego 

- budowa windy osobowej w budynku ZS Nr 1 w Nowej Dębie  

- przebudowa placu apelowego wraz z odwodnieniem i oświetleniem na terenie Zespołu 

Szkół Nr 1 w Nowej Dębie 

- adaptacja części sal  lekcyjnych na potrzeby Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w ZS 

Nr 1 w Nowej Dębie. 

- remont dachu budynku hali sportowej przy Zespole Szkół nr 2 w Nowej Dębie 

- przebudowa drogi wewnętrznej, miejsc postojowych, oświetlenia zewnętrznego i ogrodzenie 

przy ZS Nr 2 w Nowej Dębie. 

- przebudowa placu apelowego oraz części komunikacyjnych na terenie Zespołu Szkół w 

Gorzycach 

- remont łazienek i instalacji wodno-kanalizacyjnych w budynku internatu SOSZW w 

Grębowie 

§2 p.5 Przebudowa drogi powiatowej NR 1116R relacji Alfredówka- Ciosy- Wydrza od 

skrzyżowania z droga powiatową NR 1114R do dz. Ew. 556/6 obręb Alfredówka – Polski 

Ład – segment PGR   

§2 p.6 Rozbudowa drogi powiatowej Nr 114R relacji Stale do drogi NR 9 w miejscowości 

Alfredówka- Polski Ład- segment PGR . 

Pytanie w sprawie uchwały zadała 

- K. Kozieja w sprawie podziału środków na Gminę Grębów dot. zadania  od nr  1 do 4, 

odniosła się do podziału środków w związku z PGR, a także poruszyła sprawę drogi 

powiatowej od Jamnicy do Kotowej Woli, chodnik w m. Jamnica.  

Odpowiedzi udzielił Starosta.  

Zarząd pochylał się kilkakrotnie nad PGRami nad ich podziałem, rozważane były różne 

warianty ale w  związku z większym zainteresowaniem i wsparciem zostały one przydzielone 

Gminie Nowa Dęba ,  zabiegał o nie burmistrz Nowej Dębie, ze strony gminy Grębów nie 

było odzewu w/w sprawach. Starosta nawiązał również do drogi w Alfredówce, która jest w 

złym stanie, jest często uczęszczana przez ciężki sprzęt wojskowy .Stąd staranie o wykonanie 

remontu tej drogi, poboczy, nowe bariery, żeby zabezpieczyły koryto rzeki ze środków 

pgrowskich. Odpowiedzi udzielił członek zarządu M.Ożga w sprawie PGRów, chodnika w m. 
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Jamnica  odcinek Kotowa Wola., rozmowy były prowadzone w sprawie wykonania zadań z 

gminą Grębów- bezskutecznie. Podjęto decyzje o wykonaniu przez Powiat  najbliższym 

czasie dokumentacji projektowej, a później wykonania zadania dla mieszkańców Jamnica.   

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 15 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał” 1 ( K. Kozieja) 

Głosowało 15 radnych za. Uchwała została  przyjęta. 

 

 

d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski. 

 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza. Sekretarz Powiatu  przedstawia. 

 

Gmina Baranów Sandomierski realizuje zadanie inwestycyjne pn.     

„Budowa drogi – łącznika dróg wojewódzkich Nr 872 i 985 w miejscowości Skopanie” 

Wykonawcą zadania jest firma PBI Infrastruktura  S.A. z Kraśnika. 

 

W ramach tego zadania wykonywane jest włączenie drogi powiatowej Nr 1120R – dojazd do 

stacji kolejowej  Skopanie” do nowego ronda w ciągu drogi wojewódzkiej nr 985. 

Rozwiązanie to poprawi bezpieczeństwo użytkowników  drogi i   jej odwodnienie. 

Przeznaczona pomoc finansowa wykorzystana  zostanie na sfinansowanie części kosztów 

zadania. Uchwalona  pomoc finansowa zostanie udzielona z budżetu Powiatu na 2022 rok. 

 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

e) w sprawie zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Nowej Dębie. 

 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza. Sekretarz Powiatu  przedstawia. 

 

 



10 

 

Zgodnie z art. 42 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności leczniczej (tekst jednolity 

Dz. U. z 2022r. 633 ze zm.), ustrój podmiotu leczniczego niebędącego przedsiębiorcą, a także 

inne sprawy dotyczące jego funkcjonowania określa statut. 

Dyrektor SPZ ZOZ w Nowej Dębie złożył wniosek o zaopiniowanie zmian  

w statucie SPZ ZOZ w dniu 18.08.2022r.  

Wniosek Dyrektora został pozytywnie zaopiniowany przez Radę Społeczną  

SPZ ZOZ w Nowej Dębie Uchwałą Nr 13/2022 z dnia 7 września 2022r.  

w sprawie zaopiniowania zmian w Statucie SPZ ZOZ w Nowej Dębie. 

Zmiany w statucie SPZ ZOZ w Nowej Dębie dotyczą schematu organizacyjnego, stanowiącego 

załącznik do Statutu.  

Zmiany dotyczą nowo powstałej Poradni Laktacyjnej, dodanej w schemacie organizacyjnym 

SPZ ZOZ w Nowej Dębie w pionie Zespołu Poradni Specjalistycznych. 

Statut podmiotu leczniczego niebędącego przedsiębiorcą nadaje podmiot tworzący - stąd 

podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie SPZ ZOZ w Nowej Dębie jest uzasadnione. 

 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

f) w sprawie zatwierdzenia Programu naprawczego Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie.  

 

 

Zgodnie z art. 59 ust. 4 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej  

(t. j. Dz. U. z 2022 r. poz. 633 ze zm.), jeżeli w sprawozdaniu finansowym wystąpiła strata 

netto kierownik (dyrektor) samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej, w terminie 

3 miesięcy od upływu terminu do zatwierdzenia sprawozdania finansowego, sporządza 

program naprawczy, z uwzględnieniem raportu o sytuacji ekonomiczno - finansowej 

samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej, o którym mowa w art. 53a ust. 1 ww. 

ustawy, na okres nie dłuższy niż 3 lata, i przedstawia go podmiotowi tworzącemu w celu 

zatwierdzenia. W związku z tym, że w sprawozdaniu finansowym Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za rok obrotowy 2021, 

zatwierdzonym przez Radę Powiatu Tarnobrzeskiego uchwałą Nr XXXV/285/2022 z dnia 18 

lipca 2022 roku wystąpiła strata netto w wysokości 2 405 010, 76 zł (słownie: dwa miliony 

czterysta pięć tysięcy dziesięć złotych 76/100), Dyrektor realizując obowiązek nałożony przez 

powyższy przepis art. 59 ust. 4 cytowanej ustawy, sporządził  

i przedstawił podmiotowi tworzącemu do zatwierdzenia program działań naprawczych dla 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie. Program. 
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naprawczy został złożony w wymaganym terminie. W związku z powyższym podjęcie 

niniejszej uchwały jest zasadne. 

Do przedstawienia programu naprawczego zaproszono Dyrektora SPZZOZ Nowa Dęba- 

Panią Wiesławę Barzycką. 

Działania naprawcze 

8.1 Zwiększenie ryczałtu dzięki uzyskaniu akredytacji 

W czerwcu 2020 roku SPZ ZOZ otrzymał Certyfikat Akredytacyjny, który upoważniał SPZ 

ZOZ do 0,015% podwyżki kontraktu ( wskaźnik korygujący). Dopiero w styczniu 2022 roku 

SPZ ZOZ otrzymał wartość współczynnika korygującego do kontraktu. Kilkunastokrotne 

pisma do POW NFZ w Rzeszowie były odmowne ze względu na przedłużanie daty 

obowiązywania kontraktu.  

Środki finansowe otrzymane z tytułu akredytacji w okresie I-VI 2022 roku wynoszą 254 995,74 

zł. 

 

8.2 Zwiększenie wartości rozliczanych procedur 

Umowa ryczałtowa na świadczenie usług szpitalnych zawarta w 2017 roku w marcu 2021 

roku została zmieniona z okresem obowiązywania od 1 stycznia 2021 roku.  

Z ryczałtu zostały kolejno wyodrębnione produkty, które są świadczeniami nielimitowanymi: 

1. od stycznia 2021 świadczenia dla osób do 18 r.ż. (Całkowicie wyodrębnione z ryczałtu 

zostały: Oddział Pediatryczny, Oddział Neonatologiczny, Poradnia Neonatologiczna. 

Natomiast w poradniach: Diabetologicznej, Gastroenterologicznej, Dermatologicznej, 

Ginekologiczno-Położniczej, Gruźlicy i Chorób Płuc, Chirurgii Ogólnej, Domowego Leczenia 

Tlenem oraz w oddziałach: Wewnętrznym z Pododdziałem Chorób Płuc, Ginekologiczno-

Położniczym i Chirurgicznym dodano produkt nielimitowany dla osób do 18r.ż.). Kwota 

korekty ryczałtu z tyt. wyodrębnienia świadczeń dla dzieci -1 005 364,38zł kwota aneksu 

wprowadzająca produkty nielimitowane dla dzieci 1 005 440,04zł. 

2. od lipca 2021r. wszystkie zakresy świadczeń w poradniach specjalistycznych- Kwota korekty 

ryczałtu z tyt. wyodrębnienia porad specjalistycznych tj.-519 554,52zł, kwota aneksu 

wprowadzająca produkty nielimitowane w poradniach specjalistycznych 577 874,52zł. 

Zatem od lipca 2021r. w ryczałcie finansowane pozostają już tylko świadczenia podstawowe w 

oddziałach szpitalnych: 

-Oddział Chirurgii Ogólnej 

-Oddział Ginekologiczno-Położniczy 

-Oddział Wewnętrznym z Pododdziałem Chorób Płuc; 

poza świadczeniami do 18 r.ż. oraz porodami, które są odrębnie finansowane. 

W związku z przeniesieniem zakresu świadczeń do odrębnie finansowanych i nałożonych 

limitów powstają nadwykonania. Na dzień 30.06.2022 roku SPZ ZOZ w Nowej Dębie nie ma 

zapłaconych nadwykonań wynikających z niżej wymienionych kontraktów: 

 

Rodzaj umowy Nadwykonania I-VI 2022 

Świadczenia Odrębnie Finansowane w ramach 

umowy Ryczałtu PSZ 

353 886,53 zł 

CZP (pacjenci spoza obszaru centrum) 28 932,29 zł 

Rehabilitacja Lecznicza 26 303,93 zł 

Świadczenia Pielęgnacyjne i Opiekuńcze w 

ramach Opieki Długoterminowej 

38 611,40 zł 

RAZEM 447 734,15 zł 
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Należy nadmienić, że o zapłatę nadwykonań SPZ ZOZ ubiega się co miesiąc. Faktury są 

zwracane bez realizacji.  

Personel przygotowujący rozliczenia bierze udział w szkoleniach zewnętrznych, których 

tematyka jest związana z rozliczaniem i kwalifikacją do JGP, oraz ICD-9, ICD-10. Szkolenia 

te odbywają się on-line. Dodatkowo stosujemy podwójną weryfikacje kwalifikacji rozliczeń.  

8.3 Poprawa rentowności Oddziału Wewnętrznego 

Oddział Chorób Wewnętrznych z Pododdziałem Chorób Płuc w czasie pandemii posiadał 

ograniczoną możliwość przyjmowania pacjentów ze względu na obowiązujące nakazem 

Wojewody Podkarpackiego zorganizowanie 4 łóżek izolacyjno- obserwacyjnych. W związku z 

tym zostały wyłączone z użytkowania 4 sale pacjentów, co przełożyło się na wykonanie 

kontraktu. 

Łóżka obserwacyjne były finansowane w następujący sposób: za dobową dostępność jednego 

łóżka opłata wynosiła 100,00zł. 

Poniżej przedstawiono wynik finansowy placówki:  

 

Rok Strata  Średniomiesięczna strata 

2021 - 1 589 704,81 ok. 133 tys. zł 

I-VI 2022 - 374 282,23 zł ok. 62 tys. zł 

 

8.4 Minimalizacja strat Oddziałów Ginekologiczno-Położniczego, Neonatologii i Pediatrii. 

Mimo działań naprawczych wdrożonych w oddziałach wyniki finansowe utrzymują się na 

poziomie ujemnym (I-VI 2022): 

Oddział Ginekologiczno-Położniczy - 1 634 279,39 zł 

Oddział Neonatologiczny                     - 337 750,74 zł 

Bardzo duży wpływ na wynik finansowy mają wykonywane procedury, które są 

niedoszacowane od kilku lat. (Oddział Neonatologiczny od 2018r. miał cenę za punkt 1,00zł 

do kwietnia 2022r., kiedy nastąpiła zmiana ceny na 1,05zł) oraz koszty Bloku Operacyjnego. 

Na ujemne wyniki finansowe Oddziałów bardzo duży wpływ mają wahania cen leków, 

środków medycznych, kosztów pracy, energii, gazu. 

Należy podkreślić, że zostały wprowadzone zmiany organizacyjne między Poradnią 

Ginekologiczno - Położniczą a Oddziałem. Obsada Poradni jest realizowana przez personel 

Oddziału, co powoduje dzielony czas pracy. Działalność Poradni w Majdanie Królewskim  

i Skopaniu zostały zlikwidowane, co spowodowało obniżenie kosztów ich działania. 

Wspomniane wyżej rozwiązanie przyczyniło się do redukcji personelu: jednego lekarza oraz 

czterech położnych. 

 

Oddział Pediatryczny będąc w umowie na usługi ogólnoszpitalne (ryczałt) w 2021 roku został 

przeniesiony do zakresu świadczeń odrębnie finansowanych.  

Ze względu na sytuację na Ukrainie oraz okres po pandemii wzrosła liczba dzieci 

hospitalizowanych w oddziale i leczonych w poradniach. W związku z tym wzrosły przychody 

za wykonane usługi, a tym samym poprawie uległ wynik finansowy Oddziału. Limity w 

zawartej umowie są znacznie niższe niż faktyczne zapotrzebowanie na usługi. Na uwagę 

zasługuje fakt, że powstałe nadwykonania jako jedne z nielicznych są finansowane z NFZ po 

zakończonym kwartale. 

 

 SPZ ZOZ podtrzymuje w dalszym ciągu stanowisko, że usługi medyczne na 

poszczególnych oddziałach wymienionych powyżej są niedoszacowane.  
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8.5. Poprawa przychodów Rehabilitacji Ambulatoryjnej - Rozszerzenie działania o osoby z 

orzeczonym stopniem niepełnosprawności. 

SPZ ZOZ Nowa Dęba przystąpił do realizacji Programu Rządowego – rehabilitacja osób 

niepełnosprawnych -Świadczenia medyczne Narodowego Funduszu Zdrowia dla osób 

niepełnosprawnych na lata 2020–2021. W trakcie programu zrealizowane zostały świadczenia 

na łączną wartość 33 015,00 zł.  

Dla osób ze znacznym stopniem niepełnosprawności realizowane są świadczenia 

nielimitowane w zakresach fizjoterapii ambulatoryjnej oraz lekarskiej ambulatoryjnej opieki 

rehabilitacyjnej. 

Rehabilitacja ambulatoryjna spotyka się z dużym zainteresowaniem pacjentów, na koniec maja 

2022r. nadwykonania przekroczyły 30 000,00 zł.  

 

SPZ ZOZ realizował również umowę w zakresie programu rehabilitacji po przebytej chorobie 

COVID-19 w Oddziale Rehabilitacji Stacjonarnej w okresie od kwietnia 2021 do czerwca 2022 

roku. W tym programie zrealizowane zostały świadczenia na wartość 187 712,00 zł. Realizacja 

programu zakończyła się ostatecznie 30 czerwca 2022. 

 

8.6. Rozszerzenie kontraktu na AOS o nowe poradnie. 

SPZ ZOZ Nowa Dęba rozszerzył działanie Ambulatoryjnej Opieki Specjalistycznej  

o niżej wymienione poradnie:  

 Poradnia Kardiologiczna,  

 Poradnia Dermatologicznej 

 Poradnia Psychiatryczna dla Dzieci i Młodzieży. 

  W programie Naprawczym założono przychody z działania tych poradni na poziomie 

około 37 tys. zł każda. Za 6 miesięcy 2022 roku przychody z poszczególnych poradni 

przedstawiają się następująco: 

 

Nazwa Poradni  okres  kwota  

Poradnia Kardiologiczna,  I-VI 2022 36 413,37 zł 

Poradnia Dermatologicznej I-VI 2022 12 983,05 zł 

Poradnia Psychiatryczna dla Dzieci i Młodzieży. I-VI 2022 72 939,04 zł 

 

8.7. Poprawa wyniku Zakładu Opieki Leczniczej 

Waloryzacja rent i emerytur oraz pozyskanie sponsorów i prywatnych osób przekazujących 

darowizny pozwoliła na osiągnięcie lepszego wyniku finansowego. Największy wpływ na 

poprawę wyniku mają następujące czynniki:  

- podwyżki emerytur,  

- uregulowanie kosztów prania rzeczy osobistych pacjentów.  

W ubiegłym roku szpital otrzymał od osoby prywatnej darowiznę pieniężną w wysokości 

50.000,00 zł z przeznaczeniem na ZOL.  

 

8.8. Zmiana cennika medycyny pracy 

W latach 2020 i 2021 uległ mocnemu ograniczeniu zakres świadczonych usług z zakresu 

medycyny pracy. Wpływ na ograniczenie zapotrzebowania na badania miała ustawa z dnia  

2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych. 

SPZ ZOZ Nowa Dęba wywiązał się z zapisów programu naprawczego i zweryfikował cennik 

usług. Zostały zawarte nowe umowy, bądź aneksy do umów biorąc pod uwagę nowe ceny.  
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Na chwilę obecną nie są zauważalne zmiany w wyniku finansowym Poradni m.in. z powodu 

poniesionych kosztów na zakup oprogramowania koniecznego do efektywniejszego 

funkcjonowania Poradni.  

8.9 Zwiększenie liczby zabiegów w Pracowni Endoskopii. 

W 2021 roku zostały zakupione: kolonoskop, gastroskop i myjka do tych urządzeń. Fundusze 

na zakup tych urządzeń pochodziły z Rezerwy Budżetu Państwa.  

W 2022 roku SPZ ZOZ w Nowej Dębie podpisał umowę projektu unijnego z Urzędem 

Marszałkowskim na zakup m.in. 2 sztuk videogastroskopów oraz videokolonskopu. Jest to 

efekt rozpatrzenia wniosku z działania RPO 2.1 złożonego w 2020 roku. 

W celu zwiększenia ilości wykonywanych badań zatrudniono dodatkowo lekarza specjalistę, 

który świadczy swoje usługi dwa dni w tygodniu. Ilość wykonanych badań znajduje się  

w tabeli na początku opracowania. Przychody z tytułu wykonywanych badań za 6 m-cy br. roku 

wyniosły 376 527,18 zł, , w  poprzednim roku 491 721,33zł. 

 

8.10 Poprawa rentowności Laboratorium Analitycznego 

W celu zwiększenia konkurencyjności Laboratorium Analitycznego i Bakteriologii  

w czwartym kwartale 2021 r. zostało zakupione oprogramowanie służące pacjentom do odczytu 

wyników badań z możliwością wydruku z dowolnego miejsca bez konieczności wizyty w 

placówce. Rozwiązanie to zostało wdrożone do użytkowania w bieżącym roku. 

Dokonano aktualizacji cennika oraz poszerzono ofertę badań. Ponadto zatrudniono 2 

diagnostów medycznych, co pozwala na uniknięcie pracy w godzinach nadliczbowych . 

8.11 Zwiększenie wpływów z działalności pozamedycznej  

W ramach pozamedycznej działalności gospodarczej SPZ ZOZ Nowa Dęba (wynajem garaży, 

tereny pod garaże, powierzchnie reklamowe, Prosektorium oraz pomieszczenia ZRM).  

W 2021 roku zostały zawarte umowy na wynajem garaży i terenów pod garaże ze zwiększoną 

stawka najmu. Umowa na wynajem pomieszczeń Prosektorium została uaktualniona. 

W związku z prowadzoną działalnością dotyczącą najmu powierzchni reklamowych SPZZOZ 

utrzymuje i rozbudowuje bazę klientów.  

W poniższej tabeli przedstawiono kształtowanie się zysku z działalności pozamedycznej  

na przestrzeni lat. 

Rok Zysk 

2019 15 240,66 

2020 16 396,08 

2021 19 082,86 

I-VI 2022 12 046,69  

 

8.13 Poprawa Rentowności Działu Żywienia 

Zakup pieca konwekcyjno-parowego (zakup w bardzo korzystnej cenie związany był z brakiem 

popytu na urządzenia – okres pandemii) i drobnego sprzętu kuchennego pozwolił na 

poszerzenie oferty sprzedawanych posiłków, wyrobów garmażeryjnych i wypieków. 

Działalność ta w czasie pandemii była czasowo zawieszana, mimo to udało się wygenerować 

nie mniejszy zysk niż w ubiegłych latach. 

W 2022 roku zaktualizowano cennik oferowanych produktów, aby utrzymać tendencję 

wzrostową osiąganego zysku. 

W tabeli przedstawiono kształtowanie się zysku Działu Żywienia w latach 2019- VI 2022  

 

 

Rok Zysk 

2019 20 784,99 
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2020 37 528,20 

2021 76 123,28 

I-VI 2022 29 744,98 

 

8.14 Oszczędności Kosztów Pracowniczych 

Koszty osobowe w SPZ ZOZ kształtują się na poziomie powyżej 70%. W związku z tym bardzo 

ważną działalnością Dyrekcji jest pozyskiwanie środków zewnętrznych. Współpracujemy m.in. 

z Powiatowym Urzędem Pracy w Tarnobrzegu, dzięki któremu mamy możliwość zatrudniania 

personelu na umowy o prace w ramach robót publicznych lub prac interwencyjnych.  

 Szpital posiada Certyfikat Akredytacyjny CMJ w Krakowie, co obliguje do szkoleń 

zatrudnionego personelu na umowy o pracę. W ramach współpracy z PUP w Tarnobrzegu 

Szpital zawiera umowy o sfinansowanie szkoleń pracowników z Krajowego Funduszu 

Szkoleniowego kształcenia ustawicznego pracowników i pracodawcy. 

Tabela przedstawia pozyskane środki finansowe dla pracowników SPZ ZOZ .  

 

Instytucja Refundacja za: 

Kwota pozyskanych środków w 

okresach: 

2021 r. I-VI 2022 r. 

Powiatowy Urząd 

Pracy 

Wynagrodzenia 

zatrudnionych osób 

bezrobotnych 

231 648,51 147 386,88 

Ministerstwo 

Zdrowia 

Wynagrodzenia lekarzy 

Rezydentów 
589 566,15 294 123,35 

PFRON Wynagrodzenia 

zatrudnionych osób 

niepełnosprawnych 

621 674,09 318 947,95 

PUW Wojewódzki 

Ośrodek Medycyny 

Pracy 

Dodatki kierownicze dla 

kierowników 

specjalizacji lekarzy 

Rezydentów 

36 964,81 20 036,24 

Urząd 

Marszałkowski 

Wynagrodzenie lekarza 

Stażystki 
21 248,79 42 462,60 

KFS Szkolenia 93 280,00 11 160,00 

 

SPZ ZOZ Nowa Dęba poza obligatoryjnymi podwyżkami płac nie przewiduje w tym roku 

regulacji wynagrodzenia pracowników zatrudnionych na umowy o pracę. Pierwsze 3 umowy o 

pracę zawierane są na krótkie okresy zatrudnienia, tak aby była możliwość doboru personelu w 

stosunku do oczekiwań ze strony Pracodawcy.  

Dla Pracowników został ustalony Fundusz Socjalny na poziomie 50% należnego. Stosowne 

Zarządzenie nr 83/2021 Dyrektora SPZ ZOZ w Nowej Dębie obowiązuje w 2022 r. i daje 

oszczędności  na poziomie 360 698,05 zł. 

Dyrekcja SPZ ZOZ przewiduje żądania renegocjacji umów cywilno-prawnych dla 

zatrudnianego personelu.  

 

8.15 Usprawnienie działania Pracowni TK 

SPZ ZOZ Nowa Dęba zawarł umowę z firmą zewnętrzną na wykonywanie opisu TK  

w przypadku braku lekarza radiologa. Całodobowy serwis związany z opisem badań TK na 

zasadzie tele-radiologii pozwolił na dostęp do badań TK do 24h przez siedem dni  

w tygodniu.  
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Wspomniane wyżej rozwiązanie przyczyniło się do redukcji 1 etatu umowy kontraktowej 

radiologa, skrócenie czas pobytu pacjenta w Oddziałach.  

 

Pytania. 

D. Szewc- Pytanie, które sektory generują największe straty szpitala?. Dyrektor odpowiedział, 

że są to oddziały zabiegowe tj., odział chirurgii i ginekologiczno-położniczy, wynikające z 

korzystania z bloku operacyjnego.   

 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 12 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”4( K. Kozieja. P. Bartoszek, D. Szewc, T. Pruś) 

Głosowało za 12 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

g) w sprawie zmiany uchwały budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2022 rok 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza. Sekretarz Powiatu  przedstawia. 

 

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu dochodów ogółem o kwotę             

239.587 zł 

z tytułu: 

1. otrzymania pomocy finansowej z Gminy Nowa Dęba na „Remont drogi  

powiatowej Nr 1128R ul. Jana Pawła w Nowej Dębie”          

110.000 zł 

2. otrzymania subwencji oświatowej na dodatkowe zadania związane z  

zatrudnieniem nauczycieli pedagogów, psychologów, logopedów, stażystów  

i nauczycieli kontraktowych           121.027 zł 

3. zwiększenia planu z tytułu wpływu odsetek bankowych od środków 

 zgromadzonych na rachunkach bankowych         100.000 zł 

4. wypracowania dochodów przez jednostki organizacyjne Powiatu (SOSzW  

w Grębowie - 27.200 zł, ZSZ Nr 1 w Nowej Dębie - 32.417 zł, Centrum Opieki  

nad Dzieckiem w Skopaniu - 5.030 zł)              

64.647 zł 

5. zwiększenia dotacji na utrzymanie dzieci w rodzinach zastępczych            

2.595 zł 

6. zmniejszenia pomocy finansowej z Gminy Nowa Dęba na zadanie: „Przebudowa  

drogi powiatowej Nr 1113R relacji Stale - Chmielów - Dąbrowica w zakresie 

 budowy chodnika w miejscowości Chmielów (ul. Górka)”   (-)100.000 zł 

7. zmniejszenia dotacji na utrzymanie dzieci w placówkach opiekuńczo - 

 wychowawczych           (-) 58.682 zł 

     

Zmiany w planie wydatków dotyczą następujących działów klasyfikacji budżetowej: 
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 dz. 600 - Transport i łączność. W projekcie uchwały zaproponowano zmniejszenie 

planu wydatków na zadanie: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1113R relacji Stale - 

Chmielów - Dąbrowica w zakresie budowy chodnika w miejscowości Chmielów (ul. 

Górka)” o 100.000 zł. Ustalono plan wydatków na zabezpieczenie wkładu własnego na 

2022 r. na zadania inwestycyjne dot. Polskiego Ładu (-720.000 zł) oraz zwiększono 

plan wydatków na „Remont drogi powiatowej Nr 1128R - ul. Jana Pawła II w Nowej 

Dębie” (220.000 zł) na wykonanie i odnowienie oznakowania poziomego dróg 

powiatowych (100.000 zł) oraz udzielono pomocy finansowej g. Baranów 

Sandomierski na zadanie: „Budowa drogi - łącznika dróg wojewódzkich nr 872 i 985 w 

miejscowości Skopanie (100.000 zł).  

 dz. 710 - Działalność usługowa. W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcie w 

dotychczasowym planie finansowym Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 

Budowalnego w Tarnobrzegu.     

 dz. 750 - Administracja Publiczna. W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie 

planu wydatków na promocję Powiatu (50.000 zł). 

 dz. 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa. W projekcie uchwały 

zaproponowano ustalenie planu dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Rzeszowie w 

kwocie 6.000 zł z przeznaczeniem na zakup 5 szt. urządzeń służących do wstępnej 

oceny stanu trzeźwości kierujących pojazdami dla Komisariatów Policji. 

 dz. 757 - Obsługa długu publicznego. W projekcie uchwały zaproponowano 

zwiększenie planu wydatków na spłatę odsetek od zaciągniętego w 2014 roku kredytu 

konsolidacyjnego.  

 dz. 801 - Oświata i wychowanie i 854 - Edukacyjna opieka wychowawcza. W projekcie 

uchwały zaproponowano przesunięcia w dotychczasowych planach finansowych 

Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Grębowie, Zespołu Szkół Nr 1 w 

Nowej Dębie, Zespołu Szkół  Nr 2 w Nowej Dębie, Zespołu Szkół w Gorzycach. 

Ponadto ustalono plan w w/w placówkach oświatowych oraz Poradni Psychologiczno - 

Pedagogicznej w Nowej Dębie na wydatki związane z zatrudnieniem nauczycieli 

pedagogów, psychologów, logopedów, stażystów i nauczycieli kontraktowych oraz na 

zadanie dot. Polskiego Ładu pn. „Poprawa infrastruktury edukacyjnej Powiatu 

Tarnobrzeskiego” na kwotę 200.000 zł. 

 dz. 852 - Pomoc społeczna. W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w 

dotychczasowych planach finansowych DPS w Nowej Dębie, ŚDS w Gorzycach i 

Centrum Opieki nad Dzieckiem w Skopaniu o 40.000 zł oraz Centrum Opieki nad 

Dzieckiem o 20.000 zł z przeznaczeniem dla tych placówek. 

 dz. 855 - Rodzina. W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu wydatków 

o wypracowane dochody przez placówki w Skopaniu zmniejszenie dotacji na dzieci 

umieszczone w rodzinach zastępczych i placówkach opiekuńczo - wychowawczych w 

innych Powiatach (30.872 zł). 

Pytania: 

D. Szewc-  Pytanie w sprawie malowania poziomego dróg  i w jakich miejscach. Odpowiedzi 

udzielił Starosta. Zarząd Dróg wskazał drogi powiatowe do malowania, tj.   relacji Grębów-
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Stany, Sokolniki-Orliska, Ocice-Jadachy, Stale-Chmielów-Dąbrowica, Suchorzów-

Gawłuszowice. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

h) w sprawie  zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania  zadania w roku 

2023. 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza. Sekretarz Powiatu  przedstawia. 

 

Przedkładany projekt uchwały ma związek z zamiarem ogłoszenia w 2022 r. postępowania                

w celu wyłonienia wykonawcy  projektu na zadanie: 

 

  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1015R relacji  Jamnica - Zbydniów w zakresie budowy 

chodnika w miejscowości Jamnica od  istniejącego chodnika w kierunku Kotowej Woli -  

dokumentacja techniczna”.  
 

Ze względu na konieczność  zastosowania procedury określonej w ustawie z dnia 10 kwietnia 

2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg 

publicznych (ZRID), wykonanie projektu nie jest możliwe do  końca 2022 r.   Ogłoszenie 

przetargu w 2022 r.  pozwoli  określić  potencjalnym  wykonawcom  realny czas na wykonanie 

projektu. 

  

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

i) w sprawie rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina. 

 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Sekretarza. Sekretarz Powiatu  przedstawia. 

 

Wójt gminy Solina, na podstawie art. 63 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej oraz art. 

2 ustawy z dnia  11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz.U. 2018 r., poz. 870), działając w interesie 

publicznym,  wniósł prośbę  o poparcie starań Gminy Solina, dotyczących pilnego podjęcia 

działań w zakresie oczyszczania dorzeczy Jeziora Solińskiego i Myczkowieckiego.  Jako  

argumenty w przedmiotowej sprawie  wskazał: 
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  Jezioro Solińskie - największy sztuczny zbiornik w Polsce oraz Jezioro 

Myczkowieckie stanowią fundament turystyki  Podkarpacia,  czyniąc z gminy Solina jeden z 

najbardziej atrakcyjnych regionów turystycznych w naszym kraju. 

Od kilku lat samorząd gminy Solina zwraca uwagę na bardzo poważny problem 

zmniejszenia zdolności retencyjnych oraz dostępności, a tym samym  atrakcyjności 

rekreacyjnej akwenów: solińskiego i myczkowieckiego, szczególnie w okolicach dorzeczy  

rzek:  San, Solinka, Wołkowyjka. Konieczne jest  natychmiastowe uruchomienie środków 

finansowych oraz realizacja inwestycji, która polegać będzie na odmuleniu i oczyszczeniu 

zbiornika i jego dorzeczy z rumowiska, powstałego na skutek różnych procesów erozyjnych, w 

tym głównie nanoszeniu przez cieki wpływające do zbiorników. 

Podkreślić należy, że oba zbiorniki stanowią rezerwuary wody pitnej dla mieszkańców, 

turystów i kuracjuszy odwiedzających gminę Solina.  

Gmina Solina zrealizowała w ostatnich ośmiu latach szereg ważnych inwestycji z 

zakresu gospodarki wodno-ściekowej, aby zapewnić najwyższe standardy jakości wody 

wykorzystywanej do rekreacji oraz przeznaczonej do spożycia przez ludzi.  

Działając jako wójt gminy, prosi o poparcie przesłanej  petycji,  która  

 pomoże uruchomić  potrzebne  działania i  uratować te skarby jakimi są zbiorniki: soliński i 

myczkowiecki przed dalszą ich degradacją. Podkreśla,  że stanowisko wyrażone w formie 

listów organów wykonawczych bądź uchwał organów stanowiących, będzie bardzo ważnym 

głosem publicznym w jego wystąpieniu do właściwych instytucji i najwyższych władz 

państwowych o pomoc finansową i podjęcie pilnych działań w tym zakresie.  

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Skarg, Wniosków i Petycji. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

 

p. 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Brak spraw. 

 

p.8. Zamkniecie obrad sesji. 

 

Przewodnicząca wypowiada słowa: Wobec wyczerpania porządku zamykam XXXVII Sesję 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 19 września 2022 roku. 

 

 

 

 

Sporządziła: 

 

Agnieszka Kseń-Samołyk 

 


